7-31-2016                                Parable: The Fig Tree                          Pastor Raymond
                                                     Luke 21:25-33
“There will be signs in the sun, moon and stars. On the earth, nations will be in anguish and perplexity at the roaring and tossing of the sea. 26 People will faint from terror, apprehensive of what is coming on the world, for the heavenly bodies will be shaken. 27 At that time they will see the Son of Man coming in a cloud with power and great glory. 28 When these things begin to take place, stand up and lift up your heads, because your redemption is drawing near.” 29 He told them this parable: “Look at the fig tree and all the trees. 30 When they sprout leaves, you can see for yourselves and know that summer is near. 31 Even so, when you see these things happening, you know that the kingdom of God is near. 32 “Truly I tell you, this generation will certainly not pass away until all these things have happened. 33 Heaven and earth will pass away, but my words will never pass away.
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7-24-2016                                     無花果樹的比喻             周修强牧師
                        路加福音 21:25-33
日、月、星辰要顯出異兆，地上的邦國也有困苦；因海中波浪的響聲， 就慌慌不定。26天勢都要震動，人想起那將要臨到世界的事，就都嚇得 魂不附體。27那時，他們要看見人子有能力，有大榮耀駕雲降臨。28一 有這些事，你們就當挺身昂首，因為你們得贖的日子近了。29耶穌又設 比喻對他們說：你們看無花果樹和各樣的樹；30他發芽的時候，你們一看見，自然曉得夏天近了。 31這樣，你們看見這些事漸漸的成就，也 該曉得神的國近了。32我實在告訴你們，這世代還沒有過去，這些事都 要成就。33天地要廢去，我的話卻不能廢去。
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